

1. I need others to _____ with me. 我需要別人與我_____ .

Therefore, as you received Christ Jesus the LORD, so walk in him (Colossians 2:6-7 ESV)

你們既然接受了主基督耶穌，就當遵他而行，(歌羅西書 2:6-7)

Only fools trust what they think alone is right. (Proverbs 28:26)

心中自是的，便是愚昧人；(箴言 28:26)

2. I need others to _____ with me. 我需要別人與我_____ .

God made us to do good works, which he planned in advance for us to live our lives doing (Ephesians 2:10 NCV). 我們原是他的工作，在基督耶穌裡造成的，爲要叫我們行善，就是神所預備叫我們行的。(以弗所書 2:10)

Two people are better than one because they get more done by working together (Ecclesiastes 4:9 NCV). 兩個人總比一個人好，因爲二人勞碌同得美好的果效。(傳道書 4:9)

3. I need others to _____ for me. 我需要別人_____ 我.

Look out for one another's interests, not just for your own (Philippians 2:4 GNT).

各人不要單顧自己的事，也要顧別人的事。(腓立比書 2:4)

Keep being concerned about each other as the Lord's followers should (Hebrews 13:1 CEV).

你們務要常存弟兄相愛的心。(希伯來書 13:1)

4. I need others to _____ with me. 我需要別人與我_____ .

You should be like one big happy family, full of sympathy toward each other. (1 Peter 3:8 LB)

總而言之，你們都要同心，彼此體恤，相愛如弟兄，存慈憐謙卑的心。(彼得前書 3:8)

If one member suffers, all suffer together (1 Cor 12:26 ESV)

若一個肢體受苦，所有的肢體就一同受苦；(歌林多前書 12:26)

5. I need others to _____ with me. 我需要別人與我爲主做_____ .

Your love for one another will prove to the world that you are my disciples (John 13:35 NLT)

你們若有彼此相愛的心，眾人因此就認出你們是我的門徒了。(約翰福音 13:35)

The Holy Spirit does not want you to be afraid of people, but to be wise and strong and to love them and enjoy being with them (2 Timothy 1:7 LB)

因爲神賜給我們，不是膽怯的心，乃是剛強、仁愛、謹守的心。(提摩太後書 1:7)

